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RG - 0002.P.XXXVII.2022 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXXVII/2022 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 22 lutego 2022 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2021 rok. 
Punkt 8. 
Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały ws. określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe Miasto nad Wartą  
na rok 2022”. 
Punkt 12. 
Przyjęcie uchwały ws. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz określenia stawki opłaty 
podwyższonej. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2029. 
Punkt 15. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 16. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 17. 
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1530 otworzył                       

XXXVII Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, oraz osoby oglądające transmisję obrad                      
na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 13 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali swoje pierwsze zawiadomienia      
o sesji zgodnie z terminem ustawowym. W związku z odwołaniem sesji  z dnia                       
17 lutego br. z przyczyn obiektywnych, pan Wójt zwrócił się do Przewodniczącego                 
z pismem o zwołanie posiedzenia sesji nadzwyczajnej zgodnie z art. 20 ust. 3 Ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 ze zm.).  

Ponadto Przewodniczący zawiadomił iż związku ze zmianą przepisów prawa                  
tj. ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych (Dz. U. z 2021 
r. poz. 2490) proponuje się wprowadzić do porządku dzisiejszej sesji uchwałę                       
ws. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej 
straży pożarnej z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą, który uczestniczył                          
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.   

Autopoprawkę ws. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
przyjęto 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,  0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek wraz z wprowadzoną poprawką został przyjęty 13 głosami                  
za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Listy z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Porządek obrad przestawia się następująco: 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2021 rok. 
Punkt 8. 
Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały ws. określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe Miasto nad Wartą  
na rok 2022”. 
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Punkt 12. 
Przyjęcie uchwały ws. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz określenia stawki opłaty 
podwyższonej. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały ws. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
Punkt 15. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2029. 
Punkt 16. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 17. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 18. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                      
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXXVI Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                  
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że na ostatnim posiedzeniu sesji                  
nie wspomniano o interpelacji, która wpłynęła do pana Wójta, od Radnej Adeli 
Nowickiej oraz Radnej Haliny Jankowskiej. Interpelacja została rozpatrzona, 
udzielono odpowiedzi, natomiast w dniu dzisiejszym wpłynęła prośba                                       
o jej uzupełnienie.  
 Następnie Pan Tomaszewski informował, że jak zwykle przed sesją odbyło                    
się wspólne posiedzenie komisji, na której głównym tematem było omówienie uchwał. 
Poza tym Rada omówiła po raz trzeci zagadnienie związane z dofinansowaniem                    
do zakupu karetki dla Szpitala Średzkiego. Na poprzednim posiedzeniu komisji Radni 
ustalili, że środki pochodzące z „Rosnącej odporności” zostaną wprowadzone                     
do budżetu jako  środki wolne po stronie przychodów, nie podjęto decyzji                        
o dofinansowaniu do zakupu ambulansu. Po licznych artykułach, w prasie, radiu                      
i internecie, Rada postanowiła omówić kwestię raz jeszcze. Zostało wysłane pismo                  
do Pana Prezesa z prośbą o określenie ile ambulans będzie kosztował i jakiego 
dofinansowania Zarząd Szpitala oczekuje, odpowiedź na to pismo nie wpłynęła.  
Podjęto decyzje, że takie dofinansowanie będzie, co zostanie wprowadzone na kolejnej 
sesji.  
Do biura rady wpłynęły pisma m.in.: Uchwała Nr SO-10/0951/486/2022 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 lutego 2022 
roku w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 
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Nowe Miasto nad Wartą, Uchwała SO-10/0951/485/2022 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 lutego 2022 roku w sprawie 
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą przedstawionego w uchwale budżetowej na 2022 rok. Wpłynęły również 
liczne wnioski od straży pożarnych, sprawozdanie roczne z działalności                             
oraz informacje o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania 
Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2021 dla Rady Gminy. Przyszło 
również zaproszenie do wzięcia udziału w konkursie modernizacja roku                            
oraz zaproszenie na pielgrzymkę sołtysów.  Na zakończenie Przewodniczący dodał, 
że wpłynęło do Rady Gminy pismo anonimowe, nie podpisane, a jak wiadomo takie 
nie są rozpatrywane.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Aleksander Podemski informował, że przed rozpoczęciem obrad 
związanych z podejmowaniem uchwał, chciałby kilka słów o czasie w okresie między 
sesjami. Mianowicie, o skutkach wiatrów które pojawiły się w całej Polsce, ucierpiał 
dotkliwie lasek Guć, w wyniku nawałnicy cały ten teren został zniszczony.                         
Uległy również uszkodzeniu kilka budynków w Chwalęcinie, w Nowym Mieście,                             
w Rogusku, Dębnie, są to zarówno budynki gospodarcze jak i mieszkalne.                     
Również uszkodzeniu uległ dach na świetlicy wiejskiej w Szypłowie.  

Ponadto została podjęta decyzja o przeznaczaniu budynku dawnego 
przedszkola w Chociczy na Bibliotekę, z pomieszczeniami, które będą mogły służyć 
mieszkańcom. W tej kwestii został złożony wniosek do Instytutu Książki                                 
o dofinansowanie, szacowany koszt inwestycji tj. 1 milion 480 tys. zł, w tym 25% byłby 
to udział gminy.  

Realizowany był również projekt w zakresie zakupu grantów - komputerów     
dla dzieci z rodzin byłych pracowników PGRu, wniosek został rozpatrzony 
pozytywnie, z terenu naszej gminy zakwalifikowano 378 osób, główna kwota 
dofinasowania to 974  030,00 zł, początkowa kwota za jeden komputer to była kwota               
3 500,00 zł, jednak wiadomo. że będzie on mniejsza.         
 
Ad 7) Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2021 rok. 

Sprawozdanie zostało odczytane przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Radnego Marka Banaszaka.  

➢ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad 8) Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 

Sprawozdanie zostało odczytane przez Przewodniczącego Komisji Skarg, 
wniosków i petycji Radnego Piotra Bąka.  

➢ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/260/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  
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• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.                   
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/261/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe 
Miasto nad Wartą  na rok 2022”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/262/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12) Przyjęcie uchwały ws. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz określenia stawki 
opłaty podwyższonej. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
➢ Radny Powiatowy pan Stefan Kominek pytał czy osoby. które zapłaciły                        

za odpady do końca roku będą dopłacały do śmieci od razu w kwietniu czy 
będzie to rozliczone jako dopłata jak środki na koncie się wyczerpią.   

Pan Przewodniczący poinformował, że mieszkańcy będą musieli 
dopłacić w momencie kiedy środki się wyczerpią.  

Pani Honorata Nawrocka wyjaśniła, że po podwyżce w kwietniu                       
środki zgromadzone będą pokrywały opłatę za odpady, jednak kiedy                     
na koncie wyczerpią się te środki, to mieszkaniec będzie musiał dopłacić.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      

0 głosów wstrzymujących. 
 Uchwała Nr XXXVII/263/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     

22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13) Przyjęcie uchwały ws. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego                   
dla członka ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą, 
który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu                        
lub ćwiczeniu. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/264/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, następnie 
Przewodniczący Rady, otworzył dyskusję.  

➢ Radny Juliusz Twardowski wyraził wątpliwości co do zadania związanego                   
z przebudową przedszkola w Chociczy na Bibliotekę Publiczną. Radny 
informował, że należy się zastanowić czy faktycznie będzie dofinansowanie             
do tego przedsięwzięcia, gdyż nie chciałby aby powtórzyła się sytuacja                              
z Biblioteką w Boguszynie, gdzie też miało być dofinansowanie i nie doszło               
do skutku, a cały ciężar budowy Biblioteki pozostał po stronie gminy. Poza tym 
Radny dodał, że mamy dużą Bibliotekę w Boguszynie, w Nowym Mieście 
należałoby się zastanowić czy jest aż taka potrzeba, żeby robić kolejną, być 
może bardziej potrzebny byłby żłobek, którego w naszej gminie nie ma.  

Pani Honorata Nawrocka, Sekretarz Gminy informowała, że pomysł 
Biblioteki był już wcześniej przedstawiany Radnym, ponieważ Biblioteka 
nie będzie tylko stanowiła ośrodek kultury, ale jedno z pomieszczeń 
będzie stanowiło miejsce świetlicy, dla mieszkańców którzy chcieliby              
się spotkać czy to na zebraniu sołeckim, czy jakiekolwiek inne cele.                 
Nie będzie zagospodarowany cały budynek, a jedynie parter budynku, 
gdzie z prawej strony stanowiłoby miejsce Biblioteki natomiast z lewej 
sala świetlicy. Będzie również mała kuchnia, która będzie służyła                      
do zajęć kulinarnych. Jest to kultura, a jak wiadomo na kulturę znajduje 
się środki na samym końcu, ponieważ jest wiele innych wydatków,                 
ale pani Sekretarz wyraziła nadzieję, że Rada przychyli się do tego 
zadania. Jeżeli chodzi o żłobek, to prowadzenie żłobka wymaga dopłaty, 
nie ma możliwości prowadzenia żłobka z opłat rodziców.                            
Urząd prowadził rozeznanie w sprawie pozyskania środków na budowę 
żłobka i nawet z pozyskanymi środkami jest to zadanie które trzeba                  
by udźwignąć w budżecie. Poza tym nie ma zgody straży pożarnej na to, 
aby w tym budynku funkcjonowało przedszkole to zapewne nie byłoby 
też zgody na funkcjonowanie żłobka.  

➢ Radna Adela Nowicka wyraziła zdanie, że już od dawna prowadzone były 
rozmowy, że w Chociczy- tak dużej miejscowości nie ma miejsca gdzie ludność 
mogłaby się spotykać. Jak najbardziej jest to zasadne, żeby takie miejsce 
powstało, należy dodać że obecna Biblioteka jest w bardzo małym 
pomieszczeniu, mieści się tam tylko kilka osób. (…) 

➢ Radny Twardowski, dopowiedział, że co by nie było w tym budynku i tak 
trzeba go utrzymać, a należy zwrócić uwagę co się dzieje w tego typu 
budynkach na wsiach, sama rada miała obiekcje co do ich wynajmowania                      
i utrzymywania. Radny dodał, że nad tym tematem długo by się jeszcze 
zastanowił. Pytanie też jest takie czy będą tam środki zewnętrzne czy wszystko 
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musimy finansować z budżetu gminy. W przypadku finansowania ze środków 
zewnętrznych to można się jeszcze zastanowić nad tym przedsięwzięciem.  

➢ Pani Sekretarz informowała Radę, że to nie jest tak że Gmina chce wydać                    
z budżetu 1 milion 380 tys. zł. Mówił już o tym Wójt w swoim wystąpienie, 
mówiła Pani Skarbnik, że ten projekt warunkujemy otrzymaniem 
dofinansowania. (…) 

➢ Radny Juliusz Twardowski prosił o  deklarację, że budynek będzie 
przygotowany pod Bibliotekę pod warunkiem otrzymania dofinansowania.  

➢ Wójt informował, że urząd warunkuje wykonanie przedsięwzięcia 
otrzymaniem dofinansowania, Biblioteka złożyła już stosowny wniosek.  

➢ Radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie, że należy dać szansę aby powstała                
w tym miejscu Biblioteka, ponieważ i tak będzie to obiekt na utrzymaniu 
Gminy, a jest szansa pozyskania środków zewnętrznych. (…) 

➢ Pani Monika Buchwald Dyrektor Biblioteki informowała, że miała okazję 
przygotowywać wniosek do programu Infrastruktura Bibliotek, który  
rzeczywiście wczoraj został złożony. Jak wspomniała pani Sekretarz ta kwota 
się dzieli, wkład własny gminy w sytuacji gdy zostanie przyznane 
dofinansowanie to 380 000,00 zł natomiast kwota dofinansowania                                 
to 1 000 000,00 zł. Pisząc projekt, pani Dyrektor konsultowała się i z panem 
Sołtysem, z Dyrektorem Szkoły, Seniorki z Chociczy a także dziećmi. Wszyscy 
przedstawili swoje oczekiwania może bardziej z perspektywy Bibliotecznej,             
ale ta filia ma być nie tylko Biblioteką, ale i przede wszystkim centrum kultury, 
oraz innych spotkań. Połowa parteru ma być zagospodarowana na salę 
spotkań, w której będzie mogła działać nie tylko Biblioteka, ale wszelki 
organizacje, stowarzyszenia, a także mieszkańcy którzy wykażą chęć spotkania- 
można to już zobaczyć w Boguszynie. Chocicza jest największym sołectwem                  
w naszej Gminy, z największym potencjałem na dalszy rozwój.   

➢ Na zakończenie dyskusji pan Przewodniczący dopowiedział, iż uważa                          
że miejsce takie w Chociczy jest jak najbardziej potrzebne, jest to nazwane 
Biblioteką, ale będzie to bardziej centrum kultury.   
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/265/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2022-2029. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, następnie 
Przewodniczący Rady, otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXVII/266/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
22 lutego 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 16) Interpelacje Radnych. 
Przewodniczący informował, że w dniu 12 stycznia 2022 roku wpłynęła jedna 

interpelacja od Radnych gminy: Radnej Adeli Nowickiej oraz Radnej Haliny 
Jankowskiej, nie została ona odczytana na poprzednim posiedzeniu sesji jednak trafiła 
na ręce Wójta i Radne otrzymały odpowiedź. W dniu dzisiejszym wpłynęło pismo          
ws. uzupełnienia interpelacji, które również zostaje przekazane panu Wójtowi. 
Przewodniczący przypomniał iż każda interpelacja jest zamieszczona wraz                            
z odpowiedzią na stronie BIP Urzędu.    
 
Ad 17) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radny Powiatowy pan Stefan Kominek informował, że udało się powiatowi 
średzkiemu pozyskać środki zewnętrzne z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na przebudowę dróg. Kwota jaką powiat otrzymał to 1 466 469, 50 zł. 
Jedną z tych dróg to droga w gminie Nowe Miasto- droga w Kruczynie- na 
odcinku 950 m, o szerokości 5,5 m, kwota jaką udało się otrzymać                                   
z dofinansowania na tą drogę tj. 574 363,50 zł, wartość całego projektu                          
1 148 727, 00 zł. Kwota w trakcie przetargu może ulec zmianie, dodając do tego 
odcinek drogi, który nie został wykonany w ubiegłym roku na który środki są 
zabezpieczone 780 m. Pozostaje odcinek łączący Chwalęcin z Kruczynem                        
i jeżeli udałoby się na to znaleźć środki w budżecie to zostałyby tylko                         
te końcowe odcinki Kruczyn-Chromiec. 
Radny pytał również czy są już plany równania dróg gruntowych. 
 Wójt informował, że co roku wiosna ten temat staje się aktualny i w tym 
roku będą  robione.  

   
Ad 18) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1730 Przewodniczący zamknął XXXVII  Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
Zał. 2. Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2021 rok. 
Zał. 3. Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 
 


